
RAASIKU KOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL 13.12.2023 

 

Algus: 18.30; lõpp 19.45 

Juhatas: Kristiina Välba 

Protokollis: Markko Lepikult 

Osalejad: Triin Hallik, Katrin Arandi, Annika Kiik, Marta Kiik, Maarja Hüdsi, Kristo Konks, 

Jane Luks, Kadri Taalmann, Marian Leomar 

 

PÄEVAKORD: 

1. ülevaade I trimestri tulemustest; 

2. ülevaade 2024. a eelarve projektist; 

3. hoolekogu poolne tagasiside hindamisjuhendile; 

4. hoolekogu poolne tagasiside õppekava osas; 

5. kohapeal algatatud küsimused. 

 

1. Ülevaade I trimestri tulemustest 

 

Katrin Arandi tutvustas I trimestri õpitulemusi. Hindele A õppijaid oli I trimester kokku 26 

õpilast (eelmine aasta viielisi 11). Hinnetele A ja B õppijaid oli I trimester kokku 45 (eelmine 

aasta nelja-viielisi 46). F saanuid oli käesoleval aastal 7 rohkem. Peamised ained, kus on F ja ! 

hindeid saanuid on ajalugu ja ettevõtlikkus. 

 

2. Ülevaade 2024. a eelarve projektist 

 

Direktor tutvustas vallavalitsusele esitatud eelarveprojekti 2024. aastaks. Kui suur on kooli 

eelarve kokku, on hetkel lahtine. Eelarve kinnitatakse orienteeruvalt veebruaris. Olulisemate 

tegevustena on plaanis jalgrattaparkla suurendamine ning kooli garderoobi ümberehitus. 

 

3. Hoolekogu poolne tagasiside hindamisjuhendile 

 

Hoolekogu andis tagasisidet uuele hindamisjuhendile. Peamise tähelepanekuna toodi välja 

õpilaste rahulolu hinnetele D, E ja F järelvastamise võimalusega, kuigi mõned õpetajad on 

keeldunud lubada parandada hindeid D ja E.  

 

Koolil on plaanis käitumise ja hoolsuse hinde „Eeskujulik“ asemel hakata kasutama 

„Suurepärane“, et vältida segadusi eKoolis kasutatavate lühenditega. 

 

4. Hoolekogu poolne tagasiside õppekava osas 

 

Alates jaanuarist hakkab toimuma üleminek, kus õpilased saavad tehnoloogiaainetest nii 

käsitööd ja kodundust kui puutööd. Varasemalt olid ainetes osalejad soo järgi, kuid edaspidi 

saavad õpilased olenemata soost antud valdkondi õppida. Täpne jaotus selgub- kas klass 

jagatakse pooleks ja aasta keskel toimub vahetus ning kõik õpilased saavad aineid võrdselt või 

saavad õpilased teha valiku ja vahetus toimub kolmeks nädalaks, et grupp, kes õpib puutööd, 

saaks kolme nädala jooksul kodundust õppida. Antud teema vajab aineõpetajatega veel 

täpsustamist. Valiku põhimõtteid täpsustab õppejuht.  

 

Suusabuss on võimaldatud I kooliastmele, II ja III kooliastme õpilased saavad suusatada nii 

tunni ajal (kui suusad on olemas) kui ka Kõrvemaa külastuse ajal (direktor täpsustab mineku 

plaani kehalise õpetajaga). 



5. Kohapeal algatatud küsimused 

 

Kas ja mil moel on koolil plaanis keeleabi muukeelsetele lastele? Kool otsib hetkel 

keeleõpetajat, kes õpetaks eesti keelt võõrkeelena. 

 

Koolibusside marsruutide ning aegadega on endiselt probleeme. Lepiti kokku, et hoolekogu 

kooliosa esindajad koondavad lastevanemate tähelepanekud ja ettepanekud kokku ning esitavad 

koondi valda. 

 

Hoolekogu rõhutas vajadust, et järgmisel hoolekogu koosolekul oleks kohal ka koolipidaja 

(valla) esindaja, kes oskaks vastata kooli tulevikku puudutavatele küsimustele. 

 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 20.02 kell 18.00-19.30. 

 


